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Vergadering:  Dinsdag 31 mei 2022 om 20.00 uur 
 
Plaats:   Online via Zoom 
 
Uitgenodigd:  Leden van GroenLinks Heerlen 
 
Agenda: 

1. Opening en welkom  
2. Algemene mededelingen en ingekomen stukken 
3. Vaststelling van de agenda 
4. Vaststelling van het verslag van de vorige LLV  
5. Nieuws uit de fractie Heerlen 
6. Samenwerking GroenLinks, PvdA en PvdD 
7. Rondvraag 
8. Sluiting 

 
1 – Opening en welkom 
De voorzitter Ali Daliry opende de vergadering en heette iedereen welkom.  
 
2 – Algemene mededelingen en ingekomen stukken 
Ali vertelde dat Chenna, Bram en Niels zich hebben afgemeld. 
 
3 – Vaststelling agenda 
Bovenstaande agenda werd goedgekeurd en vastgesteld. 
 
4 – Vastelling van het verslag van de vorige LLV 
Het verslag van de vorige LLV van 24 januari 2022 werd doorgenomen en goedgekeurd. Metra Daliry 
werd bedankt voor het verslag. 
 
5 – Nieuws uit de fractie Heerlen 
Tahir vertelde hierbij dat de commissieleden nog benoemd moeten worden en dat de eerste 
raadsvergadering dichterbij komt. Verder verloopt het prima en zijn ze in de beginfase wat betreft de 
fractie. 
 
6 – Samenwerking GroenLinks, PvdA en PvdD 
Hierbij vertelde Tahir dat hij op zondag een telefoontje kreeg met de vraag of hij met de coalitie wilde 
samenwerken. Bij deze coalitiebesprekingen was er een gemoedelijke sfeer en was er een soepele 
samenwerking tussen PvdA en PvdD. Hierdoor is er een sterk sociaal en groen beleid ontstaan. Harrie 
vond dit een summiere toelichting en dat er volgens hem niet gehandeld is conform het reglement van 
GroenLinks, en dient daarom een motie in. Tahir gaf hierbij als reactie dat hij begrijpt dat alles snel is 
gehandeld, maar dat hij contact heeft gehad met het bestuur (vooral Ali en Marleen) en ook met het 
‘hogere bestuur’ (Anita en Margriet). Een aantal leden waren verrast en geschokt dat er nu al afspraken 
waren gemaakt voor de volgende periode. De overeenkomst is op papier vastgelegd, maar is volgens 
Tahir een ‘gentlemen’s agreement’ (dus niet juridisch bindend). Ali reageerde hierop dat deze hele 
procedure in minder dan één week doorlopen is en dat hierbij snel handelen belangrijk was. In het 
begin was GroenLinks niet bij het coalitieproces betrokken, maar vanaf zondag wel toen Tahir een 
telefoontje kreeg om met PvdA en PvdD samen te werken. Tahir vertelde dat hij nu ook geen ambitie 
heeft om wethouder te worden, maar dat hij de komende 4 jaar zich wil specialiseren om eventueel 
over 4 jaar wel deze rol aan te kunnen nemen. 
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Odin vertelde dat hij het bijzonder jammer vindt dat de kleinste partij van de 3 een wethouder naar 
voren heeft gekozen. Hij had eigenlijk ook een selectieprocedure willen gezien, maar snapt wel dat 
PvdD en PvdA daar waarschijnlijk geen gehoor aan hebben gegeven. Verder is de selectie gemaakt op 
basis van CV, terwijl ervaring ook erg belangrijk is. De nu gekozen wethouder heeft namelijk nauwelijks 
politieke ervaring. Ook Odin was namelijk als kandidaat-wethouder naar voren gekozen. 
 
Vervolgens gingen de leden voor/tegen de motie stemmen, waarin staat dat de LLV niet instemt dat 
Tahir in de volgende periode de wethouder wordt. Er waren 4 stemmen vóór, 6 stemmen tegen en 2 
stemmen onthouden. Dit betekent dat de motie is verworpen. Alle leden waren verder unaniem eens 
met de samenwerking van GroenLinks met PvdA en PvdD. Ali vertelde dat hij op een betere 
samenwerking en communicatie hoopt, dat de jongeren de kans krijgen in de toekomst en dat ze de 
ervaring van anderen goed gebruiken. 
 
7 – Rondvraag  
Marleen wenste iedereen succes en sterkte. Arlan sluit zich aan bij de woorden van Marleen en 
vertelde dat hij de spanning merkt. Hij is pas lid geworden en kijkt met vertrouwen naar de toekomst 
en hoopt dat iedereen ook in vertrouwen met elkaar samenwerkt. Ook Fadhel wenste Tahir succes en 
vertelde dat hij rekening moet houden met het bestuur en de andere leden. 
 
Odin vertelde dat op vrijdag de MAA (Maastricht Aachen Airport) demonstratie ingepland staat en 
roept iedereen op om dan te komen demonstreren. 
 
Vervolgens vertelde Ali tegen Tahir dat sommige mensen het niet eens kunnen zijn met hem, maar dat 
dat niet betekent dat ze niet met hem willen samen werken. Wij zijn één partij en bij sommige 
onderdelen kunnen we stemmen en moeten we de beslissingen van de meerderheid volgen. Hij 
wenste Tahir veel sterkte, succes en energie in de toekomst. 
 
8 – Sluiting  
De voorzitter Ali Daliry sluit de vergadering en wenste iedereen een fijne avond. 
 
 
 
Metra Daliry, 21-07-2022 


